
PROTOKÓŁ Nr III/2014 

III sesji Rady Miasta Dęblin 

z dnia 30 grudnia 2014 r. 

 

Miejsce posiedzenia - sala nr 1 Ratusza Miasta. 

Czas trwania sesji - godz. 9
00 

- 11
25

. 

Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. 

W sesji uczestniczyło - 14 radnych. Nieobecny: Krzysztof Karbowski. 

 

Ad. pkt 1. 

Otwarcie sesji. 

Sesję otworzył Pan Waldemar Chochowski - Przewodniczący Rady Miasta.  

Listy obecności radnych, przewodniczących zarządów osiedlowych oraz zaproszonych gości 

stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt 2. 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta – Waldemar Chochowski poinformował, że radni otrzymali 

porządek obrad i zapytał, czy są uwagi lub wnioski. 

Burmistrz Miasta Beata Siedlecka zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad jako 

punktu 7a) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad 

ustalania i poboru oraz terminów płatności, wysokości stawek opłaty targowej i zarządzenia 

jej poboru w drodze inkasa. Wniosek podyktowany jest rozmowami prowadzonymi w dniu 

24.12.2014 r. i 29.12.2014 r. odnośnie sytuacji finansowej Klubu Sportowego Czarni Dęblin, 

w wyniku których wypracowano pomysł wniesienia pod obrady dzisiejszej sesji projektu uchwały 

ustalającego możliwość poboru inkasa od opłaty targowej przez Klub Sportowy Czarni Dęblin 

w okresie do końca czerwca 2015 r. 

 

Przystąpiono do głosowania wniosku Burmistrza Miasta – „za” wnioskiem był 14 głosów 

(jednogłośnie). 

Rada 14 głosami „za” (jednogłośnie) przyjęła porządek obrad III sesji, w następującym 

brzmieniu:   

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Wręczenie podziękowania. 

4. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

5. Zapytania, interpelacje i wnioski. 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2014 rok; 

b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej; 

c) wyrażenia zgody na zawarcie umów dzierżawy działek położonych w Dęblinie; 

d) programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta Dęblin na lata 2014-2019; 

e) zmian w Radzie Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Dęblinie; 

f) przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miasta Dęblin na 2015 r.; 

g) przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miasta Dęblin na 2015 r. 

7. Informacja o Klubie Sportowym Czarni Dęblin. 

a) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad ustalania 

i poboru oraz terminów płatności, wysokości stawek opłaty targowej i zarządzenia jej 

poboru w drodze inkasa. 

8. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 
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9. Zatwierdzenie protokołu z II sesji Rady Miasta. 

10. Zamknięcie sesji. 

 

Ad. pkt 3. 

Wręczenie podziękowania. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Pan Mateusz Laskowski - zwycięzca akcji „Zwykły 

Bohater 2014” w kategorii Inicjatywa, któremu miały być wręczone podziękowania za organizację 

akcji charytatywnych, nie dotarł na dzisiejszą sesję. 

 

Ad. pkt 4. 

Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Rady Miasta - Waldemar Chochowski – poinformował o swojej pracy między 

sesjami.: 

 12 grudnia – odbył się Jubileusz 10-lecia Warsztatów Terapii Zajęciowej w Dęblinie. 

Przewodniczący Rady wyraził wdzięczność za wykonywaną pracę.  

 15 grudnia – uczestniczył w Spotkaniu Opłatkowym w Klubie Abstynenta „Krokus”. 

 16 grudnia – w Kiermaszu Bożonarodzeniowym Klubu 4. Skrzydła Lotnictwa Szkolnego, 

Klubu Uczelnianego WSOSP oraz Gminnego Ośrodka Kultury w Borkach uczestniczył 

Wiceprzewodniczący Rady – Henryk Wiejak. 

 17 grudnia – Wiceprzewodniczący Rady - Henryk Wiajak uczestniczył w spotkaniach 

opłatkowych zorganizowanych przez 41. Bazę Lotnictwa Szkolnego, Warsztaty Terapii 

Zajęciowej oraz Polski Związku Wędkarski Koło nr 4. 

 18 grudnia – odbyły się Jasełka w Zespole Szkół nr 3 w Dęblinie. 

 18 grudnia – uroczystość opłatkowa w Urzędzie Miasta Dęblin. 

 19 grudnia – Jasełka i Spotkanie Wigilijne w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym. 

 19 grudnia – Jasełka i Opłatek w Szkole Podstawowej nr 2 w Dęblinie. 

 19 grudnia – Spotkanie Opłatkowe Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej. 

 22 grudnia – Spotkanie Opłatkowe z pracownikami Zakładu Usług Komunalnych w Dęblinie. 

 22 grudnia – Spotkanie Wigilijne ze studentami Wyższej Szkoły Oficerskiej Sił Powietrznych 

w Pałacu Jabłonowskich. 

 22 grudnia – Spotkanie Opłatkowe połączone z Jasełkami w Starostwie Powiatowym w Rykach. 

 22 grudnia – odbył się Konwent Rady Miasta, na którym został ustalony porządek dzisiejszej 

sesji. 

 24 grudnia – spotkanie z Zarządem Klubu Sportowego Czarni Dęblin zorganizowane przez 

Burmistrza Miasta Dęblin. 

 29 grudnia – wspólne posiedzenie komisji Rady Miasta, na którym zaopiniowano materiały 

na dzisiejszą sesję. 

 29 grudnia – spotkanie z kibicami Klubu Sportowego Czarni Dęblin. 

 

Burmistrz Miasta – Beata Siedlecka przedłożyła informację o swojej pracy w okresie 

od 11.12.2014 r. do 30.12.2014 r.  

 12 grudnia – uczestniczyłam w Jubileuszu 10-lecia Warsztatów Terapii Zajęciowej w Dęblinie. 

 15 grudnia – brałam udział w Spotkaniu Opłatkowym w Klubie Abstynenta „Krokus”. 

 17 grudnia – uczestniczyłam w Spotkaniu Opłatkowym w 41. Bazie Lotnictwa Szkolnego. 

 17 grudnia – miało miejsce Spotkanie Opłatkowe oraz jasełka w Zespole Szkół nr 3 w Dęblinie. 

 18 grudnia – odbyło się Spotkanie Opłatkowe pracowników Urzędu Miasta Dęblin. 

 19 grudnia – uczestniczyłam w Spotkaniu Opłatkowym w Specjalnym Ośrodku Szkolno-

Wychowawczym. 

 19 grudnia – brałam udział w Spotkaniu Wigilijnym Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej. 
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 22 grudnia – uczestniczyłam w Spotkaniu Opłatkowym z pracownikami Miejskiego Zakładu 

Gospodarki Komunalnej. 

 22 grudnia – brałam udział w spotkaniu z władzami i studentami Wyższej Szkoły Oficerskiej Sił 

Powietrznych w Dęblinie, które odbyło się w Pałacu Jabłonowskich. 

 22 – uczestniczyłam w posiedzeniu Konwentu Rady Miasta Dęblin. 

 24 grudnia – odbyło się spotkanie robocze z przedstawicielami Zarządu Klubu Sportowego 

Czarni Dęblin, na którym wyjaśniana była sytuacja finansowa Klubu. 

 29 grudnia – odbyło się wspólne posiedzenie wszystkich komisji Rady Miasta w celu 

zaopiniowania materiałów na dzisiejsza sesję. 

 12 grudnia – podczas uroczystej gali w Centrum Kongresowym Uniwersytetu Przyrodniczego 

w Lublinie, w IV edycji konkursu o Kryształową Cegłę na najlepszą inwestycję budowlaną po 

obu stronach wschodniej granicy Unii Europejskiej, Miasto Dęblin otrzymało nagrodę specjalną 

„Kryształową Cegłę za kompleksową rewaloryzację śródmiejskich przestrzeni publicznych”. 

Uznanie kapituły uzyskał Plac przed Urzędem Miasta Dęblin, Plac Orląt Dęblińskich oraz 

Targowisko Miejskie przy ul. Niepodległości w Dęblinie. W imieniu Miasta Dęblin statuetkę 

Kryształowej Cegły odebrał Naczelnik Wydziału Rozwoju Miasta i Inwestycji Urzędu Miasta 

Pan Henryk Rozenbajgier. Organizacją przedsięwzięcia rokrocznie zajmuje się Polskie 

Towarzystwo Mieszkaniowe w Lublinie, w 2014 r. nagrody i wyróżnienia zostały przyznane 

w 11 kategoriach. 

 W dniach 10-16 grudnia przeprowadzono odbiór zadania inwestycyjnego „Przebudowa 

i budowa ulic w osiedlu Lipowa w Dęblinie”. Zakres obejmował przebudowę odcinków ulic 

Pułaskiego i Polnej, budowę ulic: Norwida, Słowackiego, ks. Hładuniaka wraz z ich 

odwodnieniem, budowę oświetlenia ulicznego w ulicach Norwida i ks. Hładuniaka. 

Wykonawcą robót była firma KANSTYL, Agnieszka Kania z Moszczanki. W trakcie odbioru 

komisja stwierdziła liczne usterki wynikające z rażącego niedbalstwa wykonawcy. Komisja 

zobowiązała wykonawcę do usunięcia wszystkich usterek do 31.05.2015 r. jednocześnie 

zatrzymując jako zabezpieczenie kwotę 140 000 zł z ostatniej faktury celem gwarancji 

wykonania robót. Ponadto wykonawcy zostały naliczone kary umowne z tytułu zwłoki 

w ukończeniu przedmiotu umowy w wysokości 77 423,12 zł, a także kary umowne z tytułu 

niezgłoszenia podwykonawcy, które wynoszą 59 556,24 zł. 

 22 grudnia – dokonano odbioru zadania inwestycyjnego „Wykonanie chodnika w ulicy 

Partyzantów w Dęblinie – II etap”. Inwestycja była realizowana przez Powiat Rycki z pomocą 

finansową Miasta Dęblin.  

 29 grudnia – upłynął termin składania ofert na postępowanie przetargowe na odbiór 

i zagospodarowanie odpadów komunalnych z terenu miasta Dęblin. Wpłynęła jedna oferta 

złożona przez Konsorcjum firm - Miejski Zakład Gospodarki Komunalnej Spółka z o.o. 

w Dęblinie i Spółki Tönsmeier Wschód Radom. Cena brutto oferty wynosiła 2 099 476,80 zł, 

podczas kiedy zamawiający, czyli Miasto Dęblin zamierzało przeznaczyć na realizację tego 

zadania kwotę 1 538 788,00 zł brutto. Wobec powyższego, że cena oferty znacznie przewyższa 

kwotę zabezpieczoną w budżecie, zachodzi przesłanka do unieważnienia przetargu i dokonania 

zamówienia w trybie uzupełniającym. 

 

Ad. pkt 5. 

Zapytania, interpelacje i wnioski. 

 Radny Andrzej Banaś – zwrócił się z wnioskiem o poinformowanie Rady Miasta o decyzjach, 

jakie Burmistrz Miasta podjął w stosunku do władz Miasta w Urzędzie i również o decyzjach 

jakie zapadały i w jakich dniach, jeśli chodzi o Miejski Zakład Gospodarki Komunalnej. 

 Radny Henryk Wiejak – wnioskuje o podjęcie działań w celu naprawy nawierzchni ulicy  

100-lecia Kolei Nadwiślańskiej prowadzącej do składu za torami przy torze łukowskim. 

Obecnie nawierzchnia jest bardzo zdewastowana, są ogromne zagłębienia i kałuże. Drogą 

jeżdżą 24-tonowe pojazdy wożące opał na składowisko. 
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 Wiceprzewodnicząca Zarządu Osiedla Starówka - Jolanta Szpak: 

 zwróciła się z prośbą o naniesienie poprawek dotyczących przyznawania funduszy dla 

poszczególnych osiedli na rok 2015. Chciałaby, aby pieniądze były przyznawane 

na podstawie ilości dzieci do lat 14 zamieszkałych w danym osiedlu, a nie na podstawie 

ilości wszystkich mieszkańców osiedla, ponieważ uważa, że jest to niesprawiedliwe; 

 zapytała, kiedy będą ustawione kosze na bocznych ulicach miasta, chodzi o to by w Dęblinie 

było czysto; 

 poprosiła o częstsze kontrole policji względem kierowców parkujących pojazdy 

w miejscach zakazu. 

 Radny Waldemar Chochowski – powiedział, że Rada Miasta wielokrotnie słyszała 

od początku kadencji deklaracje współpracy ze strony Burmistrza. Niestety Przewodniczący 

Rady nie dowiedział się o zmianie Prezesa i Rady Nadzorczej MZGK od Burmistrza Miasta. 

Zapytał, czy dla Burmistrza przekazanie tej informacji nie jest ważne, skoro jest to największa 

spółka Miasta. Burmistrz jest na zebraniu spółki jednoosobowym reprezentantem właściciela, 

ale właścicielem jest Miasto Dęblin, czyli wszyscy mieszkańcy. Nie może być sytuacji, 

że Przewodniczący Rady, który kontaktuje się z Prezesem MZGK nie wie, że zostaje 

on odwołany. Poza tym nie jest poinformowany o powołaniu nowego prezesa i o zmianach 

w Radzie Nadzorczej MZGK. Decyzje personalne należą do Burmistrza, ale jego obowiązkiem 

jest poinformować Radę. Następnie zapytał, jakie warunki pracy są ustalone dla nowego 

Prezesa MZGK i Rady Nadzorczej i skąd wybór na prezesa pana Jana Kary, który przebywał 

na emeryturze, skoro Pani Burmistrz w kampanii wyborczej deklarowała zmniejszanie 

bezrobocia w Dęblinie, chcąc dać młodym szanse startu i awansu. Przewodniczący nie rozumie, 

dlaczego przywraca się do pracy osobę będącą już na emeryturze w dodatku z Ryk, tak jakby 

w Dęblinie nie było osób godniejszych. Pan J. Kara był wcześniej Wiceprezesem PGKiM 

w Rykach i został odwołany z tego stanowiska, dlatego że miał problemy z pozyskaniem 

środków unijnych na inwestycje kanalizacji i oczyszczalni ścieków. Burmistrz Ryk – Jerzy 

Gąska stwierdził, że pan Kara nie nadaje się do prowadzenia takich inwestycji. Natomiast 

w Dęblinie jest rozpoczęty szeroki zakres inwestycji, jedna inwestycja na ukończeniu oraz 

projektowane następne, dlatego potrzebna jest osoba, która będzie potrafiła to poprowadzić 

w sposób prężny i która da wiarygodność i zaufanie, która może okazać dotychczasowe 

sukcesy. Na koniec zapytał, kto, na jakich warunkach płacy i na jaki okres został członkiem 

Rady Nadzorczej MZGK.  

 

Ad. pkt 6a. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej 

Miasta Dęblin na 2014 rok. 

Skarbnik Miasta - Kinga Barańska – przedstawiła projekt uchwały (stanowi załącznik) 

i poinformowała, że w projekcie uchwały proponuje się zmiany zmniejszające i zwiększające 

budżet na podstawie wewnętrznych decyzji i potrzeb oraz:  

1. Na podstawie pisma Ministra Finansów z dnia 25 listopada 2014 r., zwiększyć budżet po stronie 

dochodów o kwotę 74 467 zł w dziale – Różne rozliczenia, w rozdziale – Część oświatowa 

subwencji ogólnej dla j.s.t. z przeznaczeniem na dofinansowanie kosztów związanych z wypłatą 

odpraw dla nauczycieli zwalnianych w trybie art. 20 Karty Nauczyciela, a także nauczycieli 

przechodzących na emeryturę na podstawie art. 88 Karty Nauczyciela oraz na dofinansowanie 

wyposażenia w sprzęt szkolny i pomoce dydaktyczne pomieszczeń do nauki dzieci 6-letnich 

w placówkach oświatowych. Jest to refundacja już wcześniej zabezpieczonych na ten cel 

środków w budżetach placówek oświatowych. 

2. Z inicjatywy Burmistrza Miasta Dęblin proponuje się zwiększyć budżet po stronie dochodów 

i wydatków o kwotę 10 000 zł w dziale – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, 

w rozdziale – Żłobki. Są to dochody własne żłobka, które zgodnie z przepisami prawa, muszą 

przechodzić przez budżet miasta, z przeznaczeniem na wydatki bieżące dla żłobka.  

3. Z inicjatywy Burmistrza Miasta Dęblin proponuje się dokonanie następujących zmian po stronie 
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dochodów i wydatków budżetowych: 

dochody: 

− dokonać przeniesienia środków po stronie dochodów budżetowych między, działami, 

rozdziałami i paragrafami nie powodujące zmniejszenia i zwiększenia budżetu miasta 

na kwotę 193 570 zł; 

− zwiększyć budżet po stronie dochodów i wydatków o kwotę 350 000 zł w dziale – 

Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, w rozdziale – Gospodarka odpadami,  

do kwoty 2 400 000 zł, ze względu na większe wykonanie z tego tytułu niż przewidywano; 

− zwiększyć budżet po stronie dochodów o kwotę 27 000 zł w dziale – Transport  

i łączność, w rozdziale – Drogi publiczne gminne. Są to wpływy z tytułu dotacji celowej 

z powiatu ryckiego na zadanie inwestycyjne – Przebudowa i budowa ulic w os. Lipowa 

w Dęblinie, na podstawie zawartego porozumienia z dnia 23.09.2013 r. w kwocie 20 000 zł 

oraz z tytułu dofinansowania w.w. inwestycji przez przedsiębiorstwa na podstawie 

zawartych porozumień z dnia 10.09.2013 r. i 09.09.2013 r. w kwocie 7 000 zł.; 

− zwiększyć budżet po stronie dochodów o kwotę 137 000 zł w dziale – Transport  

i łączność, w rozdziale – Drogi publiczne gminne. Są to kary umowne dotyczące zadania - 

Przebudowa i budowa ulic w os. Lipowa w Dęblinie, naliczone wykonawcy według umowy 

z 14.07.2014 r., z tytułu nie przedłożenia wymaganych dokumentów oraz za zwłokę z tytułu 

nie ukończenia przedmiotu zamówienia w umownym terminie; 

−  zwiększyć budżet po stronie dochodów o kwotę 48 000 zł w dziale – Turystyka,  

w rozdziale – Pozostała działalność, na dofinansowanie w 70% projektu: „Utworzenie pętli 

rowerowych na obszarze od Kazimierskiego do Kozłowieckiego Parku Krajobrazowego 

jako zintegrowanego, innowacyjnego i sieciowego produktu turystycznego”, w ramach Osi 

Priorytetowej VII - Kultura, turystyka i współpraca międzyregionalna, Działania 7.1. - 

Infrastruktura kultury i turystyki, współfinansowanego z budżetu środków europejskich, 

w ramach RPOWL. Jest to ostateczne rozliczenie projektu. 

wydatki: 

− zmniejszyć środki po stronie wydatków budżetowych: 

 w dziale – Oświata i wychowanie, w rozdziale – Pozostała działalność, rezerwa 

oświatowa o kwotę 30 000 zł, 

 w dziale – Obsługa papierów wartościowych i kredytów j.s.t., w rozdziale – Odsetki 

od kredytów i pożyczek o kwotę 80 000 zł, z powodu spadku oprocentowania odsetek 

z tytułu obligacji i kredytów; 

− zwiększyć środki po stronie wydatków budżetowych: 

 w dziale – Transport i łączność, w rozdziale – Drogi publiczne gminne o kwotę  

10 000 zł, z przeznaczeniem na bieżące utrzymanie dróg, głównie na akcję zimową, 

 w dziale – Gospodarka mieszkaniowa o kwotę 80 000 zł, z przeznaczeniem na koszty 

remontowe i eksploatacyjne lokali socjalnych miasta oraz na wydatki związane  

z gospodarką nieruchomościami, 

 w dziale – Działalność usługowa, w rozdziale – Cmentarze o kwotę 50 000 zł, 

z przeznaczeniem na bieżące utrzymanie cmentarza komunalnego, w tym budowę 

grobowców, 

 w dziale – Administracja publiczna o kwotę 190 000 zł, ze względu na konieczność 

zabezpieczenia środków na odprawę oraz pochodne od wynagrodzeń za m-c grudzień 

(podatek dochody od osób fizycznych i ZUS) oraz ze względu na wysoki koszt 

utrzymania budynku w sezonie jesienno-zimowym (energia elektryczna i zaliczka 

gazowa), 

 w dziale – Różne rozliczenia, w rozdziale – Rezerwy ogólne o kwotę 49 467 zł do kwoty 

68 015 zł, 

 w dziale – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska o kwotę 27 000 zł, z powodu 

wysokich kosztów energii elektrycznej i konserwacji oświetlenia drogowego oraz 

ze względu na konieczność zabezpieczenia środków na pochodne od wynagrodzeń  
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za m-c grudzień pracowników interwencyjnych; 

− dokonać przeniesienia środków po stronie wydatków budżetowych między działami, 

rozdziałami i paragrafami nie powodujące zmniejszenia i zwiększenia budżetu miasta 

na kwotę 70 352 zł; 

− dokonać zmian w załączniku Nr 7 - Plan dochodów i wydatków wydzielonych rachunków 

dochodów jednostek oświatowych, na podstawie pism: ZSO, P nr 6, SOSW i MP nr 4. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 

i Budżetu. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr III/7/2014 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale 

budżetowej Miasta Dęblin na 2014 rok. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 6b. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

Skarbnik Miasta – przedstawiła projekt uchwały (stanowi załącznik) i poinformowała,  

że w wyniku dokonanych zmian w uchwale budżetowej na 2014 r. dostosowano prognozę kwoty 

długu w uchwale w sprawie prognozy finansowej do aktualnego budżetu na 2014 r. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 

i Budżetu. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr III/8/2014 w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 6c. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów dzierżawy 

działek położonych w Dęblinie. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym - Krzysztof Kuropatwa – przedstawił 

projekt uchwały (stanowi załącznik) i poinformował, że działki przeznaczone do dzierżawy 

stanowią własność Miasta Dęblin i były wcześniej dzierżawione na rzecz podmiotów, które złożyły 

wniosek o przedłużenie umowy dzierżawy. Projekt uchwały dotyczy wydzierżawienia działki 

nr 2965 przy ul. Słonecznej na cel rolny, działki nr 3892 przy ul. Niepodległości na cel rolny 

i działki nr 2842/18 w rejonie ul. Wiślanej z przeznaczeniem pod istniejący garaż samochodowy. 

Ponieważ są to kolejne umowy dzierżawy tych samych nieruchomości, po umowie zawartej na czas 

oznaczony do 3 lat, konieczna jest zgoda Rady Miasta. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 

i Budżetu. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr III/9/2014 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów 

dzierżawy działek położonych w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 6d. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Miasta Dęblin na lata 2014-2019. 

Burmistrz Miasta – przedstawiła projekt uchwały (stanowi załącznik) i poinformowała, że projekt 

uchwały zawiera prognozowany wskaźnik wzrostu cen czynszu, jak również plan remontów zasobu 

mieszkaniowego gminy i wszystkie regulacje niezbędne do tego, aby Miasto mogło dysponować 
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niewielkim zasobem mieszkań komunalnych. Uchwała jest niezbędna, bowiem przepisy ustawy 

o ochronie praw lokatorów, mieszkaniowym zasobie i innych zmianach kodeksu cywilnego 

nakazują każdej z gmin posiadanie stosownego programu, by móc w konsekwencji prawidłowo 

i zgodnie z przepisami gospodarować lokalami komunalnymi.  

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Komunalnej. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr III/10/2014 w sprawie programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Miasta Dęblin na lata 2014-2019.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 6e. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Radzie Społecznej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie. 

Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich i Społecznych – Michał Dziubka – przedstawił 

projekt uchwały (stanowi załącznik) i poinformował, że potrzeba podjęcia uchwały zachodzi 

z uwagi na przeprowadzone w dniu 16 listopada br. wybory samorządowe, po których nastąpiła 

zmiana na stanowisku Burmistrza Miasta Dęblin, a zgodnie z obowiązującą ustawą o działalności 

leczniczej Przewodniczącym Rady Społecznej SPZOZ w danym mieście jest zawsze burmistrz 

danego miasta. Podjęcie przedmiotowej uchwały jest niezbędne do prawidłowego funkcjonowania 

Rady Społecznej SPZOZ. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Zdrowia i problematyki Socjalnej. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr III/11/2014 w sprawie zmian w Radzie Społecznej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Ad. pkt 6f. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miasta 

Dęblin na 2015 r. 

Przewodniczący Rady Miasta – jako projektodawca przedstawił projekt uchwały (stanowi 

załącznik) i poinformował, że zgodnie z § 8 ust. 2 Regulaminu Rady Miasta Dęblin, na ostatniej 

sesji roku, rada na wniosek przewodniczącego uchwala ramowy plan pracy na rok następny.  

Wszystkie komisje opiniowały ramowy plan pracy rady. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie stałe komisje Rady Miasta. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr III/12/2014 w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Rady 

Miasta Dęblin na 2015 r. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 6g. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady 

Miasta Dęblin na 2015 r. 

Przewodniczący Rady Miasta – przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik) i poinformował, 

że zgodnie z Regulaminem Rady Miasta Dęblin, komisje działają w oparciu o roczne plany 

zatwierdzone przez radę w terminie do końca stycznia każdego roku. Dodał, że plany pracy komisji 

mogą ulec zmianie w zależności od potrzeb.  Komisje Rady Miasta przyjęły swoje plany pracy.  
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Wszystkie komisje przyjęły swoje plany pracy, z tym że:  

Komisja Gospodarki Komunalnej w swoim planie pracy wprowadziła poprawkę dodając 

w miesiącu wrześniu punkt 2) Analiza gospodarki odpadami komunalnymi na terenie miasta.  

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego wprowadziła poprawkę w miesiącu kwietniu dodając 

punkt – Problem transportu osobowego w mieście Dęblin.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej w miesiącu styczniu dodała posiedzenie wyjazdowe 

do Szkoły Podstawowej nr 6.  

Natomiast Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej wprowadziła poprawkę w miesiącu kwietniu 

wprowadzając punkt 2) Zapoznanie z sytuacją 6. Szpitala Wojskowego z Przychodnią Samodzielny 

Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Dęblinie. 

 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr III/13/2014 w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji 

Rady Miasta Dęblin na 2015 r. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 7.   

Informacja o Klubie Sportowym Czarni Dęblin. 

Burmistrz Miasta - Beata Siedlecka – powiedziała, że w sprawie sytuacji Klubu Sportowego 

Czarni Dęblin było już spotkanie 24.12.2014 r. oraz w dniu wczorajszym. Sytuacja finansowa 

Klubu była zaskoczeniem zarówno dla nowego burmistrza jak i dla wielu innych osób.  

Zadłużenie Klubu na rzecz Miasta z tytułu opłaty targowej, która nie wpływała w terminie, z tytułu 

czynszu dzierżawnego, który również nie wpływał w terminie do budżetu Miasta, jak również 

z tytułu podatku od nieruchomości i odsetek z tytułu wszystkich należności wynosi 533 910,45 zł.  

Na spotkaniu w dniu 24.12.2014 r. Prezes Klubu powiadomił władze miasta, że od 01.01.2015 r. 

Klub nie ma środków na działalność i nie ma możliwości zatrudniania trenerów. Wypracowane 

zostały wspólnie z radnymi następujące wnioski:  

 przedłużenie finansowania Klubu na okres pół roku poprzez inkaso w wysokości 70% 

od pobranej opłaty targowej (wysokość inkasa na poziomie zgodnym z uchwałą w sprawie 

określenia zasad ustalania i poboru oraz terminów płatności, wysokości stawek opłaty targowej 

i zarządzenia jej poboru w drodze inkasa), aczkolwiek Rada poprzedniej kadencji ustanowiła 

wysokość inkasa dla Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej na tym targowisku 

na poziomie 15%. Uzgodniono, że aby pomóc Klubowi Sportowemu Czarni Dęblin 

dotychczasowe inkaso z tytułu dochodów od opłaty targowej w wysokości 70% pobierane przez 

Klub przedłużone zostanie na okres od 01.01.2015 r. do 30.06.2015 r.; 

 wypracowanie przez Klub do końca stycznia 2015 r. programu naprawczego, który dawałby 

gwarancję Klubowi na wydźwignięcie się z zadłużenia, a także aby Klub mógł realizować 

zadania sportowe. Bowiem jak wszyscy wiedzą ma chlubne osiągnięcia, tj. dostał się do IV ligi; 

 jeśli działania naprawcze zostaną podjęte do końca stycznia 2015 r. Miasto podejmie również 

próbę działań naprawczych odnośnie zadłużenia wobec gminy.   

Klub ma piękne tradycje, istnieje od 1947 r., nie jest jednak jednostką organizacyjną Miasta. Jest 

stowarzyszeniem, ale jest jedynym klubem sportowym na terenie miasta Dęblin, dlatego Miasto 

chce dać jeszcze jedną szansę. Klub musi podjąć wszelkie działania zmierzające do naprawy 

sytuacji finansowej. Miasto oczekuje od Zarządu Klubu konkretnego wskazania możliwości 

oddłużenia Klubu. Chcemy wiedzieć ilu Klub ma wierzycieli i jak duże długi posiada w stosunku 

do innych podmiotów prócz Miasta, abyśmy w przyszłości wiedzieli, czy program naprawczy 

Klubu przyniesie rezultaty. 

W przypadku gdyby nie doszła do skutku tego typu naprawa działalności Klubu, Miasto jest gotowe 

pomóc pod względem formalno-prawnym w formie dotacji lub ewentualnie powstania innej 

jednostki organizacyjnej, która mogłaby już bez zadłużenia ubiegać się o wsparcie Miasta, tak jak 
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się to dzieje w innych gminach, w ramach przystąpienia do konkursu na dofinansowanie zadania 

własnego gminy polegającego na realizacji sportu na terenie miasta. Z tego względu pod obrady 

Rady Miasta został wprowadzony projekt uchwały mający dać szansę Klubowi na podjęcie próby 

reaktywacji swojej działalności, aczkolwiek sytuacja finansowa Klubu łatwa nie jest. 

 

Zdaniem zgromadzonych na sesji kibiców Klub Sportowy Czarni Dęblin powinien istnieć zawsze. 

 

Prezes Klubu Sportowego Czarni Dęblin - Dariusz Wojdat – po wysłuchaniu Pani Burmistrz, 

w imieniu wszystkich, tzn. zarówno zawodników jak i kibiców, podziękował za takie podejście 

do sprawy. W dniu 24.12.2014 r. poinformował, że Zarząd Klubu jest gotowy zwołać Walne 

Zgromadzenie, które podejmie decyzje do 15.01.2015 r. i ewentualnie przedstawi program 

naprawczy. Najprawdopodobniej będzie go realizował inny zarząd. Najważniejsza jest szansa 

na restrukturyzację. Najprostszym wyjściem dzisiaj byłaby likwidacja Klubu, i spotkanie się 

z nowym podmiotem, który będzie łatwiej finansować, ale który nie będzie miał tradycji. 

Zadłużenie nie wynika z niewłaściwego wydawania pieniędzy. Klub prowadzi pełną księgowość, 

każdy grosz wpływający do Klubu jest rozliczany. Klub ma wszystkie dokumenty dotyczące 

rozliczeń finansowych. Dodał, że Zarząd Klubu od 2010 r. pracuje społecznie, ale w przypadku 

prowadzenia działalności gospodarczej wiąże się to również z obowiązkami. Historia zadłużenia 

wiąże się z działalnością poprzedniego zarządu i wstrzymaniem dotacji oraz jej zwrotem 

do Ministerstwa Sportu. W 2010 r. Klub miał umorzone pewne długi przez Miasto i nie rozliczoną 

dużą dotację, została wstrzymana możliwość finansowania przez Urząd Miasta na okres 3 lat. Klub 

musiał spłacać inne należności, które wynikły z poprzedniej działalności i to powodowało 

ich narastanie. Chcąc, aby młodzież miała gdzie trenować musiano zacząć od podstaw. Wygraną 

Klubu nie jest tylko dostanie się do IV ligi, lecz to że dziś 180 młodych ludzi może uczęszczać 

na zajęcia w Dęblinie. W obecnym momencie Klub będzie stać, by przy minimalnym zakresie IV 

liga była i mimo wszystko, żeby odbywało się szkolenie najmniejszych dzieci i zaszczepianie 

ich sportem, aby zasilali potem drużynę seniorów, która jest jakby okrętem flagowym każdego 

klubu piłkarskiego. 

Prezes cieszy się, że jest takie podejście Miasta, dlatego obecny Zarząd Klubu na pewno przedstawi 

plan naprawczy, który pewnie ktoś będzie realizował. Ma nadzieję, że w maju będą już efekty, więc 

dalsze decyzje będą pozytywne, a czas dany Klubowi nie zostanie zmarnowany. 

Dzisiaj w Dęblinie brakuje sponsorów, cieszą małe kwoty od przedsiębiorców, które można 

przeznaczyć na stroje i sprzęt piłkarski.  

W zeszłym roku Klub zrezygnował z prowadzenia targowiska i przekazał obiekt Miastu, 

rozwiązano umowę dzierżawy. Zgodnie z umową Klub zrobił wycenę poprzez biegłego i okazało 

się, że wycena obiektów sportowych wykonanych przez Klub na targowisku wynosi 1 040 000 zł.  

Na ostatnim Walnym Zgromadzeniu wszystkie informacje dotyczące Klubu były przedstawiane. 

Zawodnicy dostają od 500 zł do 800 zł, ponieważ takie są stawki. Klub legalnie płaci zawodnikom 

na podstawie umów, od tego jest odprowadzany ZUS i podatek dochodowy od osób fizycznych. 

Oczywiście najprostszą formą działalności Klubu jest stowarzyszenie korzystające z obiektów 

prowadzonych przez jednostki samorządowe, gdzie kluby tylko i wyłącznie prowadzą treningi 

i szkolą młodzież. Wcześniej Klub jako Kolejowy Klub Sportowy zarabiał i były to duże pieniądze, 

być może można było te pieniądze inaczej zainwestować, ale to były dawne czasy. Tak naprawdę 

tragedia zaczęła się od budowy kortów za 120 000 zł. 

 

Burmistrz Miasta – powiedziała, że działania podjęte przez Burmistrza Miasta i Radę Miasta, aby 

pomóc Klubowi uwarunkowane są rygorystycznymi wymogami, ponieważ Klub zadłużał się 

od 2009 r. z tytułu czynszu dzierżawnego, czyli przez okres wielu lat. Miasto daje pół roku, aby 

wszystkie zaległości popełnione zostały szybko naprawione, ewentualnie żeby podjęte zostały 

działania naprawienia negatywnej sytuacji. Klub powinien wykonać przynajmniej niektóre 

czynności, np. wycena majątku Klubu nie jest do końca rzetelna, ponieważ brak jest dokumentów 

na podstawie których została wykonana. Nie dołączono wszystkich dokumentów dowodzących 

tego, że Klub Czarni Dęblin wykonywał i realizował inwestycje. Burmistrz uważa, że jeśli wycena 
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zostanie naprawiona będzie stanowiła podstawę do wystąpienia przez Zarząd Klubu 

do uregulowania spraw i nakładów w drodze postępowania sądowego, na które Miasto będzie 

otwarte. Wtedy będzie można negocjować warunki umowy w oparciu o rzetelną wycenę 

poniesionych nakładów.  

Klub powinien przystąpić na pewno do zmiany statutu po to, aby mógł przystąpić do konkursu 

o dotacje w przyszłości, żeby finansowanie Klubu odbywało się na tzw. zdrowych zasadach. Inkaso 

jest działalnością dla podmiotów gospodarczych czy jednostek organizacyjnych, takich jak Miejski 

Zakład Gospodarki Komunalnej. Natomiast większość klubów działa w oparciu o udzielane przez 

gminy dotacje na sport, a stowarzyszenie powinno przystępować do konkursów o tę dotację. Miasto 

nie wie nic konkretnie na temat zadłużenia Klubu wobec innych wierzycieli. Musi być podana 

konkretna kwota, bo jeżeli zostaną podjęte działania zmierzające w kierunku naprawy 

i ewentualnego wykonania potrąceń tak dużych kwot, to Miasto musi mieć gwarancję, że Klub jest 

w stanie wyjść zupełnie z zadłużenia wobec innych wierzycieli. Nie wiadomo, czy Klub będzie 

miał szanse na przetrwanie, jeżeli Miasto go wspomoże przez pół roku w formie dofinansowania 

poprzez inkaso od opłaty targowej. Odnośnie sposobu pobierania opłaty targowej w okresie 

najbliższych 6 miesięcy, gmina wzmoże działania kontrolne, polegające na tym, aby opłata targowa 

była prawidłowo pobierana i w całości odprowadzana, za co regularnie będzie wypłacane inkaso 

w wysokości 70%. Takie działania ze strony gminy nastąpią i jeżeli będzie widać natychmiastowe 

działania naprawcze dotyczące działalności Klubu, będą podejmowane dalsze kroki do tego, 

aby próbować oddłużyć Klub. 

 

Radny Henryk Wiejak – chciałby przypomnieć, że Klub Sportowy Czarni Dęblin promuje Dęblin 

na zewnątrz. Sytuacja finansowa jest trudna, ale nie wyobraża sobie, aby w Dęblinie zabrakło 

działalności Klubu. Podkreślił, że ostatni Zarząd Klubu pracuje społecznie i wątpi żeby taka 

sytuacja była w innych miastach, za co zawsze przekazuje słowa uznania i podziękowania. Cieszy 

go fakt, że trenerami I drużyny są ówcześni zawodnicy. Uważa, że jest wiele sposobów pomocy 

Klubowi. Radny postawił wniosek o 90% inkasa od opłaty targowej dla Klubu, ponieważ sytuacja 

wskazuje na udzielenie pomocy.   

 

Pan Piotr Świtaj - kibic KS Czarni, który pełnił przez 5 lat funkcję animatora sportu w Dęblinie 

i któremu zależy na sporcie, uważa, że przez wszystkie lata sięgając wstecz Klub był zadłużany 

i o tym wszyscy wiedzą. Teraz nie należy zastanawiać się nad tym, kto był winny i kto ponosi 

odpowiedzialność, tylko jeżeli rzeczywiście zależy wszystkim, by Klub istniał i szkolił nasze dzieci 

i młodzież, to trzeba się zastanowić jak Klub z tego wyciągnąć. Dzieci powinny być wychowywane 

w duchu sportowym. A założenie jednostki od nowa jest najprostszym wyjściem, ale chyba nie o to 

chodzi, bo chłopcy walczyli i osiągnęli IV ligę. Martwi fakt, że trenerzy nie widzą szansy 

na odnowienie Klubu. Miasto powinno zrobić wszystko, aby Klub wyratować. Tradycja powinna 

być podtrzymywana. Zaapelował o włożenie wysiłku, żeby Klub istniał, zapominając o polityce 

i zajmując się konkretnymi działaniami, żeby Dębliński Klub z tradycjami przetrwał.      

 

Burmistrz – powiedziała, że właśnie słuchając głosu młodych, postanowiono o dzisiejszym 

spotkaniu i stąd wynikł projekt uchwały w celu pomocy. To nie jest tak, że zmieniły się władze 

Miasta i przez to Klub ma być likwidowany, tylko wszystkie zastane w Urzędzie dokumenty 

i podejmowane do 2014 r. działania świadczą o tym, iż zmierzano do jego likwidacji. Chciałaby 

jeszcze raz zapewnić, że jako burmistrz jest w trudnej sytuacji, ponieważ w 3 tygodnie musi ocenić 

sytuację finansową Klubu. Niestety zastała Klub zadłużony na 600 000 zł. Były podpisywane 

dokumenty z udziałem Burmistrza Miasta i Prezesa Klubu Sportowego Czarni Dęblin, była 

podpisana zmiana umowy spółki MZGK powierzająca prowadzenie jej targowiska, były uchwały 

powierzające Klubowi wyłącznie inkaso do końca grudnia 2014 r., dlatego jako Burmistrz nie wie 

jaka miała być przyszłość Klubu od 1 stycznia 2015 r., bo z zastanych dokumentów wynika, że tej 

przyszłości miało nie być.  

Następnie Pani Burmistrz obiecała, że jeżeli Klub podejmie wszelkie działania zmierzające 

do większej aktywności zarządu w celu zlikwidowania zadłużenia, to Miasto również ma pomysły 
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na to, aby dać możliwość wyjścia Klubowi na prostą, jeśli chodzi o zadłużeni w stosunku 

do Miasta.  Jest otwarta na inicjatywy, ale Zarząd Klubu musi pokazać, że będzie robił wszystko 

w kierunku, by Klub wyciągnąć jeszcze z dalszej zapaści, bo chodzi nie tylko o długi w stosunku 

do Miasta, ale też długi w stosunku do innych wierzycieli. Miasto będzie robiło wszystko, aby Klub 

wyciągnąć z trudnej sytuacji. Zdaje sobie sprawę jak silne Klub ma tradycje. Jeżeli się to uda, 

to będzie to nasz wspólny sukces. Miasto jest otwarte i zrobi wszystko, ale to nie wystarczy, żeby 

uratować Klub, bo jeszcze musi działać prężnie Zarząd i członkowie Klubu. Ma nadzieję, że uda się 

zapobiec likwidacji tego stowarzyszenia. Odnośnie wniosku radnego Henryka Wiejaka 

o podniesienie inkasa do 90%, to projekty wszelkich uchwał budżetowych na 2015 r. były oparte 

o działania poprzedniej władzy, czyli zmierzały do tego, aby większość dochodów pozostawić 

w rękach Miasta. Dlatego jeśli chodzi o inkaso na targowisku przy ul. 15 Pułku Piechoty Wilków 

ustanowiono je od 01.01.2015 r. w wysokości 15%, które miał pobierać Miejski Zakład Gospodarki 

Komunalnej. W tej chwili Miasto robiąc ukłon w kierunku Klubu chce podwyższyć inkaso do 70%, 

co stanowi spory wydatek z budżetu Miasta, który trzeba przewidzieć w projekcie uchwały 

budżetowej na 2015 r. Nie jest to mała kwota, ponieważ wynosi ona 90 000 zł w ciągu 6 miesięcy, 

ale ma nadzieję, że Miasto da radę ją dźwignąć w budżecie. W tym czasie mogą nastąpić próby 

przystąpienia do czynności zmierzających do potrącenia tego zadłużenia w sposób zgodny 

z przepisami prawa, aby nakłady realnie poniesione przez Klub mogły być potrącone z pozostałych 

należności. Dlatego proponuje, aby projekt uchwały był procedowany w przedstawionej wersji, 

czyli zakładającej 70% inkasa od opłaty targowej dla Klubu Sportowego Czarni Dęblin.  

  

Pan Adam Majsterek związany z Klubem – uważa, gdyby osoba odpowiedzialna za budowę 

kortów dostałaby propozycję odkupienia ich od Klubu, ponieważ od nich zaczęło się zadłużanie, 

to troszkę pomogłoby spłacić dług. 

 

Radny Andrzej Banaś – w związku ze stanowiskiem Pani Burmistrz co do wysokości inkasa, jakie 

miałoby wpływać do Klubu Czarni Dęblin i w związku z wnioskiem radnego H. Wiejaka 

zaproponował przerwę i spotkanie Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu, aby przed 

głosowaniem projektu uchwały porozmawiać na ten temat. 

 

Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie wniosek radnego A. Banasia o ogłoszenie 

przerwy i w jej trakcie zwołania posiedzenia Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu w celu 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad ustalania i poboru 

oraz terminów płatności, wysokości stawek opłaty targowej i zarządzenia jej poboru w drodze 

inkasa. 

 

Rada Miasta przegłosowała 14 głosami „za” (jednogłośnie) wniosek o przerwę w obradach, 

w czasie której odbędzie się posiedzenie Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu w celu 

dokładniejszego zbadania sytuacji i zaopiniowania projektu uchwały. 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i zamknął punkt. 

 

Ad. pkt 7a. 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad ustalania 

i poboru oraz terminów płatności, wysokości stawek opłaty targowej i zarządzenia jej poboru 

w drodze inkasa. 

Burmistrz Miasta – poinformowała, że w trakcie burzliwej dyskusji na posiedzeniu Komisji 

Gospodarki Przestrzennej i Budżetu przeanalizowano projekt uchwały i wszystkie propozycje 

zgłaszane w trakcie dyskusji, w związku z czym wnosi do projektu uchwały autopoprawkę 

polegającą na przeznaczeniu dla Klubu Sportowego Czarni Dęblin inkaso w wysokości 90% opłaty 

targowej, a ponieważ w zmienianej uchwale były dwa podmioty pobierające inkasa w związku 

z tym: 
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§ 4 otrzymuje następujące brzmienie: 

" 1. Zarządza się pobór opłaty targowej w drodze inkasa. 

2. Na inkasentów wyznacza się: 

a) na targowisku przy ulicy 15 Pułku Piechoty Wilków – Klub Sportowy Czarni Dęblin 

do dnia 30.06.2015 r., 

b) na targowisku przy ulicy Niepodległości – Miejski Zakład Gospodarki Komunalnej 

Sp. z o.o. w Dęblinie. 

3. Określa się wynagrodzenie inkasentów od zainkasowanej kwoty w następującej wysokości: 

a) o których mowa w § 4 ust. 2 lit. a – 90%, 

b) o których mowa w § 4 ust. 2 lit. b – 15%.” 

Do takiej decyzji i przedstawionej autopoprawki zmobilizowało organy miasta stanowisko Prezesa 

Klubu Sportowego Czarni Dęblin, który zadeklarował w sposób jednoznaczny, że: 

 do 15 stycznia 2015 r. zostanie podjęty program naprawczy, 

 plan naprawy Klubu Sportowego Czarni Dęblin zostanie przedłożony organom Miasta, aby 

Miasto mogło dalej Klubowi pomagać w postaci 90% inkasa od opłaty targowej, 

 Klub przystąpi do zmiany zarządu, 

 Klub przystąpi do prężnego działania w kierunku pozyskiwania sponsorów. 

Po spełnieniu tych warunków będzie można iść w kierunku możliwości oddłużania i pomocy 

Klubowi Czarni Dęblin. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz 

z autopoprawką. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr III/14/2014 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad 

ustalania i poboru oraz terminów płatności, wysokości stawek opłaty targowej i zarządzania 

jej poboru w drodze inkasa. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 8. 

Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 

Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - udzieliła odpowiedzi na zapytania i wnioski: 

 dla radnego Andrzeja Banasia: 

 jako Burmistrz skłania się Radzie, ponieważ w aspekcie swoich działań nie powiedziała 

o decyzjach jakie zapadły, chodzi o decyzje personalne w stosunku do osób zajmujących 

stanowiska w jednostkach organizacyjnych gminy, głównie Miejskiego Zakładu Gospodarki 

Komunalnej oraz o pierwsze decyzje personalne jakie zapadły w Urzędzie. Nastąpiło 

to z nieuwagi. Chociaż uważa, że personalne sprawy ciążą na burmistrzu, to z Radą powinna 

się tymi decyzjami podzielić.  

Poinformowała, że dotychczasowy Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu 

Pan Czesław Matysek złożył rezygnację i wystąpił o rozwiązanie umowy o pracę 

za porozumieniem stron z dniem 31.12.2014 r., dlatego stanowisko Naczelnika Wydziału 

zostało powierzone Pani Annie Wojdyle-Pawlak.  

Nastąpiło również przesunięcie na etacie Sekretarza Miasta, któremu powierzono 

w trybie art. 12 ustawy o pracownikach samorządowych wolne stanowisko inspektora 

do spraw oświaty, kultury i sportu, które zajmowała dotychczas Pani Anna Wojdyła-

Pawlak.  

Natomiast 23.12.2014 r. ze stanowiska Prezesa Miejskiego Zakładu Gospodarki 

Komunalnej został odwołany Pan Dariusz Wojdat, a 24.12.2014 r. na to stanowisko został 

powołany Pan Jan Kara. Ze względu na 6-miesięczny okres wypowiedzenia umowy Panu 

Wojdatowi, Pan Jan Kara będzie pełnił funkcję przez czas określony, aby była ciągłość 

działania spółki, chodzi o sprawy decyzyjne i bankowe. Jeśli chodzi o niepochlebne opinie 
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na temat Pana Jana Kary, powiedziała, że pracowała z nim kilka lat. Pan J. Kara pracował 

jako Wiceprezes Spółki Gospodarki Komunalnej w Rykach, czyli zadania związane 

z usługami komunalnymi i pracą spółki są mu bardzo dobrze znane. Był zawsze skrupulatny 

w analizowaniu dokumentów i spraw finansowych. Pani Burmistrz uważa, że jego 

odwołanie nie było związane wówczas z tym, że się nie wywiązywał prawidłowo z funkcji 

prezesa lecz z różnych innych układów.  

Jeżeli będą następowały jakiekolwiek inne zmiany na stanowisku Prezesa Miejskiego 

Zakładu Gospodarki Komunalnej, o wszystkim będzie informowała.  

 dla radnego Henryka Wiejaka: 

 naprawa nawierzchni ulicy 100-lecia Kolei Nadwiślańskiej – mieszkańcy tego rejonu 

zgłaszali problem, iż jeden z przedsiębiorców wykupił w pobliżu teren usługowy, na którym 

wykonuje działalność polegającą na rozkruszaniu opału, czyli węgla, co powoduje 

negatywne skutki dla infrastruktury i zamieszkujących w pobliżu mieszkańców, dlatego 

przyjrzy się sprawie bliżej. Jak każda naprawa, będzie musiała mieć odzwierciedlenie 

w projekcie budżetu. Natomiast jeżeli jest to teren kolejowy, Miasto zwróci się na piśmie 

o jego zadbanie oraz by w jak najbliższym czasie dokonano napraw. 

 dla Wiceprzewodniczącej Zarządu Osiedla Starówka: 

 zabezpieczenie środków finansowych dla zarządów osiedlowych w zależności od ilości 

dzieci a nie ilości mieszkańców – uważa, że przeznaczanie środków w zależności od ilości 

mieszkańców jest korzystniejsze i będzie to wyższa kwota. Natomiast w kwestii sposobu 

wykorzystania tych środków, czy będą one przeznaczone w większości na potrzeby dzieci, 

organizowanie im rozrywki i zabaw, oczywiście zadecyduje zarząd osiedla. Do tej pory 

środki rozdzielane były w zależności od ilości mieszkańców osiedla. Sprawa będzie 

omawiana na komisji po uchwaleniu budżetu na 2015 r.;    

 większa ilość koszy w centrum – nie zostało to uwzględnione w przetargu, który został 

ogłoszony na odbiór odpadów komunalnych. W mieście od wielu lat jest praktyka, że kosze 

nie są zabezpieczone na głównych ulicach miasta. Nie ulega wątpliwości, że należałoby się 

nad tym zastanowić, bo są to dodatkowe koszty. Dodatkowo słychać głosy, że do koszy 

są wyrzucane śmieci z mieszkań. W przyszłym czasie, przy gospodarowaniu odpadami 

przemyślimy kosze przy głównych ulicach i placach zabaw dla dzieci; 

 sprawa złego parkowania – Miasto zwróci się na piśmie do Komendanta Komisariatu Policji 

w Dęblinie o częstsze zwracanie uwagi na ten problem. 

 dla radnego Waldemara Chochowskiego: 

 skład nowej Rady Nadzorczej MZGK Spółka z o.o. w Dęblinie oraz warunki zatrudnienia 

i płacy Prezesa oraz Rady Nadzorczej – nowy prezes MZGK jest to osoba z Ryk, ale znam 

jego doświadczenie zawodowe. W Dęblinie na razie nie widziałam takiej osoby, którą 

na czas określony można byłoby zatrudnić. Chciałam powierzyć spółkę w ręce osoby, która 

ma wieloletnie doświadczenie w kierowaniu spółką, a sytuacja naszej spółki nie jest 

najłatwiejsza. Zaufałam osobie mającej pełne pojęcie o tym, co spółka wykonuje i jakie ma 

struktury wewnętrzne oraz która zna sytuację i powierzyłam jej funkcję, co nie oznacza 

oczywiście, że docelowo nie zostanie powołany prezes z Dęblina, bo też uważam, 

że w Dęblinie znajdą się ludzie, którzy ewentualnie takie zadanie podejmą. 

Natomiast jeśli chodzi o Radę Nadzorczą, to zostali odwołani z kadencji Rady Nadzorczej 

2014-2017: Przewodniczący - pan Ryszard Gruszczyński i Wiceprzewodniczący - pan 

Andrzej Mroczek. W to miejsce zostali powołani jako Przewodniczący - pan Grzegorz Rola 

i jako Wiceprzewodniczący - pan Igor Amarowicz. Obaj panowie mają uprawnienia 

do pełnienia funkcji w Radzie Nadzorczej. Na dzień dzisiejszy jeszcze nie zostało ustalone 

wynagrodzenia członków Rady Nadzorczej ani Prezesa, ponieważ Prezes jest powołany, 

ale zatrudniony będzie dopiero od 01.01.2015 r. Na pewno wynagrodzenie nie będzie 

wyższe od tego, które otrzymują obecnie członkowie Rady Nadzorczej.  

Nie było konkursu, natomiast pobór członków Rady Nadzorczej zależy od ich uprawnień. 

Aby pełnić taką funkcję trzeba zdać egzamin państwowy, który do tego uprawnia. Rada 
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Nadzorcza została wymieniona w trakcie kadencji, zgodnie z umową spółki może 

to nastąpić bez konkursu, tak też zostało uczynione po sprawdzeniu przygotowania 

zawodowego i egzaminacyjnego obu panów. W przypadku pana Grzegorza Roli jest 

to dyrektor spółki LUBREM, czyli Dęblińskiej Ciepłowni, natomiast w przypadku pana 

Igora Amarowicza jest on mieszkańcem Dęblina i posiada tytuł doktora prawa, który 

zwalnia go z egzaminu, czyli również spełnia wszelkie uwarunkowania. Burmistrz Miasta 

ma nadzieję, że z racji doświadczenia i przygotowania zawodowego i fachowego będą 

spełniać funkcje dobrze i sprawnie. Pani Burmistrz zawsze zakłada, że osoby, które 

są dobrze przygotowane merytorycznie, czy też wykształcone zawodowo lub mają jakąś 

praktykę w danej dziedzinie mają pomóc w usprawnianiu pracy i miałyby pozytywny 

wpływ na pracę spółki, nie mają to być osoby przypadkowe. Oczywiście w gestii 

Zgromadzenia Wspólników zawsze leży możliwość zmian, poza sytuacją kiedy upływa 

kadencja, ponieważ wtedy następuje konkurs. 

 

Odnośnie odpowiedzi Burmistrza na temat powołania nowego prezesa Spółki MZGK radna 

Renata Mikusek zauważyła w wypowiedzi, że prawdopodobnie jest on powołany na czas 

określony, dlatego rozumie, że za jakiś czas będzie powołany nowy Prezes MZGK. W związku 

z tym zapytała Panią Burmistrz, czy zmiany na tym stanowisku są korzystne dla spółki i dla 

mieszkańców w momencie, gdy są rozpoczęte inwestycje. Według radnej na tym stanowisku 

powinna być zatrudniona osoba kompetentna, która pociągnie to od początku do końca. 

 

Burmistrz Miasta – odpowiedziała, że jeśli chodzi o stanowisko Prezesa MZGK to nie ma zamiaru 

zmieniać co pięć minut prezesa spółki, natomiast chodziło o przejęcie kontroli nad tą spółką, 

aby zobaczyć jej finanse i większym zaufaniem darzy nowego prezesa. 

Odnośnie inwestycji jest zakończona inwestycja budowy kanalizacji i wodociągu w osiedlu Stawy. 

W pewnym sensie tę inwestycję będzie kończył były prezes, który nadal świadczy pracę i ma 

półroczny okres wypowiedzenia, więc jest ciągłość w przejmowaniu inwestycji, które zostały 

zakończone. 

 

Pan Dariusz Wojdat – w imieniu Zarządu Klubu Sportowego Czarni Dęblin oraz wszystkich 

młodych ludzi i sympatyków podziękował za miłą niespodziankę w postaci 90% inkasa opłaty 

targowej dla Klubu. 

W związku z zakończeniem pełnienia funkcji Prezesa Spółki Miejskiego Zakładu Gospodarki 

Komunalnej podziękował wszystkim za wieloletnią współpracę. Wszystkie prace były prowadzone 

w kierunku rozwoju Spółki i korzyści dla mieszkańców. Ma nadzieje, że inwestycje będą 

kontynuowane. 

 

Burmistrz Miasta – powiedziała, że kilka lat prezesury Pana Dariusza Wojdata zasługują 

na podziękowania.  Ma nadzieję, że Miasto będzie mogło jeszcze skorzystać z doświadczeń 

w zakresie usług komunalnych. 

 

Przewodniczący Rady Miasta - W. Chochowski – złożył podziękowania panu D. Wojdatowi 

w imieniu Rady Miasta Dęblin, która docenia wszystko, co działo się w firmie przez ostatnie kilka 

lat. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zadał pytanie, czy zostały udzielone odpowiedzi na wszystkie 

zapytania i wnioski - ponieważ nie było sprzeciwu, zamknął punkt. 

 

Ad. pkt 9. 

Zatwierdzenie protokołu z II sesji Rady Miasta. 

Ponieważ nie wpłynęły uwagi ani wnioski do protokołu z II sesji Rady Miasta przystąpiono do jego 

zatwierdzenia. 
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W głosowaniu brało udział 14 radnych.  

„Za” przyjęciem protokołu z II sesji było 14 radnych (jednogłośnie). Tym samym Rada Miasta 

przyjęła protokół z II sesji Rady Miasta. 

 

Ad. pkt 10. 

Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący RM – Waldemar Chochowski 

zamknął III sesję. 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

 

Agnieszka Ostrach 


